

主旨：台南本土性登革熱疫情持續升溫，請持續徹底落實校內登革熱相關防疫措施。

Subject：Please implement dengue fever prevention measures in campus owing to increasing local cases of dengue fever in Tainan

致各承辦人：

Dear contact persons,

您好，因台南本土性登革熱疫情持續升溫，以下措施請協同配合，並宣導單位內人員知悉。

Due to increasing local cases of dengue fever in Tainan, please implement the following measures and make sure everyone in your unit informed.

1. 主動執行環境孳清並配合消毒防治作業。

Actively clean campus environment and cooperate the disinfection and pest control measures.

2. 若參與戶外活動請做好防蚊措施，例如：穿著淺色長袖衣褲，使用政府機關核可含 DEET、Picaridin 或 IR-3535 等有效成分之防蚊藥劑。

If you participate in outdoor activities, please ensure you take adequate measures to prevent mosquito bites, such as wearing light-colored long-sleeved clothing, or using mosquito repellents containing government-approved ingredients like DEET, Picaridin, or IR-3535.

3. 若出現發燒、頭痛、後眼窩痛、肌肉關節痛等疑似登革熱症狀，請儘速就醫並告知醫師您的旅遊活動史，以利及早診斷與通報

If symptom such as fever, headache, retro-orbital pain, muscle or joint pain develops, indicative of possible dengue fever, please seek medical attention promptly and inform the healthcare provider about your travel history.

謝謝

Sincerely,

朱家承/衛保組校聘組員

朱家承/Health Center Staff